

Möte Styrelsemöte nr 6/2020 (596)	
Datum och tid 2020-08-24	Plats Videomöte, mötesstart 18.00. Uppkoppling från kl 17.50
Närvarande Lennart Hävrén Göran Hellgren Leif Carlsson Lars Gerhardsson Jan Bojling Monica Hatlen Lars Forsberg, personalrepresentant	

1. Lennart öppnade mötet som genomförs digitalt.
2. Lars F valdes till sekreterare
3. Föregående protokoll godkändes
4. Kort kanslirapport
 - a. Allmänt om arbetsläget (GH)
Göran rapporterade. Mycket kretsar kring Corona hantering och stöd för att få till tävlingar. StOF stöttar DM genom att Lasse tar på sig rollen som Tävlingsledare på papperet.
 - b. Ungdom (PF)
Lasse rapporterade om de olika lägren som genomförts under sommaren. Lyckat läger i Norberg för 15-16 gänget.
Felix Persson och Ella Andersson ska ha stort tack för arbetet med lägren på Domarudden.
 - c. EMSS
Lasse rapporterar att verksamheten nu drar igång efter en lugn sommar.
 - d. Utbildning
Arbetet med att planera Försvarsmaktens banläggarkurs på Lillsved i september pågår för fullt. I övrigt inget nytt.
 - e. Orienterings Stockholm
Göran informerade om att ett redaktionsmöte för nästa nummer är planerat till 3 sep.
 - f. Mark & miljö
Lasse F rapporterade om läget i Markkommittén. Anders Winell har uppdaterat infobladen som nu ligger på hemsidan. Svårt att få till möte med kommittén eftersom Anders inte har tillgång till möten via webben och då han är över 70+.
 - g. Kartor
Kartutskriften har kommit igång till viss del. Tar mycket av Lasses arbetstid.
 - h. Tävlingsprogrammet hösten 2020, 2021

Lasse rapporterade. Svårt att få igång klubbarna både att arrangera i år och att lägga in sina tävlingar 2021 i Eventor. Känns som många är i ett vänteläge under rådande pandemi. DM-tävlingarna planeras för fullt, tyvärr får inte Järva OK från polisen att genomföra Stafett-DM.

5. Ekonomi-
Inget nytt att rapportera
6. Mark & Vilt, Kartgruppen
Utskick om kartregistrering är på väg ut till klubbarna. Alla kartägare ska ha registrerat om sina kartor innan 1 januari 2021.
Markkommittén
7. Hittaut önskade aktiviteter höst/vinter (GH)
 - Aktiviteter med skolor och skolutmaningen på gång.
 - Utbildning fritridsledare planeras i Järva.
 - Julkalender i sthlm city 1-24 dec.
 - Delta vid DM för att dela ut kartor till klubbarna.
8. O-ringen 2025- Lägesrapport
Lasse G rapporterade. Nästa steg är att bilda föreningsråd. Lasse G kallar till möte.
9. Övriga frågor
 - a. Klassindelning på tävlingar under rådande läge
Janne Bojling tog upp detta med att 70+-klasser inte finns på tävlingarna. Frågan diskuterades och styrelsen menar att det är viktigt att det bjuds in till klasser för 70+ framöver. StOF-kansliet får i uppdrag att förankra hos SOFT och även ta upp frågan med kommande arrangörer.
 - b. Tävlingsreglerna
Styrelsen beslutar att tillåta avsteg av tävlingsreglerna under nu rådande situation. Till exempel detta med dusch och lottad startordning.
 - c. Bankkontrollant-arvodering. Beslutades att om den förening som står i tur för att ha uppdraget som Tävlings-, och Bankkontrollant på DM inte fullföljer sitt åtagande, ska de betala en avgift till StOF på 2000:- som ersättning för det merarbete som detta skapar för StOF-kansliet.
 - d. EMSS och kartutskriften
Beslut tog att StOF sponsrar EMSS med kostnaderna för kartutskriften.
 - e. VT , Veteran Touren
En ide presenterades men inget beslut eller åtgärd.
10. Nästa möte 5 oktober

Vid protokollet

Justeras

Lasse Forsberg

Lennart Hävrén